
 
 
 
 
 
 
 INFORMATION FRÅN STYRELSEMÖTE 4-5, 2017-2018 
 
 
- Extra stämma. Det är nu klart att vi måste ha en extra stämma för att besluta om att 
justera våra stadgar efter ändringarna i lagen om ekonomiska föreningar. Datum för 
extra stämman är satt till den 22 maj. Samtliga stadgeändringar innebär att kallelse till 
stämma och årsredovisningen ska utfärdas med större tidsmarginal än tidigare. De 
specifika ändringarna ingår i styrelsens motion som skickas ut tillsammans med 
kallelsen till extra stämman.  
 
- Attestering av fakturor. En ekonomisk svindel har drabbat en bostadsrättsförening i 
Sydsverige där styrelsemedlemmar betalade ut miljonbelopp för bluffarbeten. För att 
minimera risken att något sådant skulle kunna inträffa i vår förening har styrelsen 
beslutat att vid fakturor med större belopp än 30 000 kr ska det vara två ur styrelsen som 
attesterar.  
 
- Stamspolning. Spolningen och filmningen av stammar har blivit försenat på grund av 
den långa vintern. Voav ville vänta tills brunnarna var snöfria. Nu ska dock arbetet dra 
igång och Voav kommer att kontakta respektive lägenhet.  
 
-  Cykelförråd. Praktiska gymnasiet har visat intresse för att bygga våra cykelförråd 
som en del i sin utbildning. Planen är att de gör hela sektioner på skolan som sedan 
transporteras till oss. De kommer inte ta betalt för själva arbetet utan för 
materialkostnader plus 15%.  
 
- Ny teknisk förvaltare. Vår tidigare tekniska förvaltare, Sara Svärd, har slutat på 
Egeryds. Det är ännu inte bestämt vilken vår nya tekniska förvaltare blir.  
 
- Fönster höghusen. Upphandlingen av renoveringsarbetet har blivit försenat men 
pågår, dock kommer arbetet att kunna genomföras först nästa år.  
 
- Register. Styrelsen har inlett ett arbete för att upprätta ett register över statusen i 
föreningens lägenheter (t.ex. vad gäller ombyggnationer, byte av golvbrunn etc). Väl på 
plats kan registret sedan uppdateras fortlöpande. 
  
- Övrigt. 1) Styrelsen har arbetat om välkomstbrevet till nyinflyttade i syfte att 

skapa mer samhörighetskänsla för föreningen.  
2.  Styrelsen utreder möjligheterna att sätta upp en skylt vid parkeringen på

 Kumminvägen efter en del, t.ex. taxi, har haft svårt att hitta.  
3. Styrelsen arbetar med at ta in offerter för linjemålning på parkeringarna.  

 
 
 
Vänliga hälsningar!  
 
/Styrelsen gm Andreas Persson 

 
 


